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Zápis č. 3/2018-22 ze schůze Komise kulturní, mládeže a sportu Rady obce Bludov 

 

Datum a místo konání: 20. září 2019, 15.30 – 16.15, objekt SK Bludov - fotbalový areál 

 

Přítomni: prof. PhDr. Stanislav Balík Ph.D., Marcela Březinová, Karolína Kotrlá, Pavel Srb, 

Mgr. Lubica Vojteková 

Omluveni: Hana Činková, Bc. Barbora Haušková, Marie Jánětová, Mgr. Ivana Přikrylová 

Nepřítomni: Kamila Banková, Dis. 

 

Program: 

1. Úvod a kontrola zápisu z minulé schůze  

2. Pamětní listy obce Bludov 

3. Různé 

 

1. Úvod a kontrola zápisu z minulé schůze 

Schůzi zahájil a řídil předseda Stanislav Balík a krátce se vrátil k bodům, které komise 

projednala na svém minulém zasedání. Informoval o podobě, v jaké byl zastupitelstvem 

schválen Dotační program obce na rok 2020 – byl akceptován návrh nového dotačního 

titulu (pořádání velkých kulturních akcí) s tím, že dotační podpora obce smí činit nejvýše 

75 % celkových nákladů.  

 

2. Pamětní listy obce Bludov 

Komise projednala návrhy různých spolků na udělení pamětních listů obce Bludov. Po 

diskusi doporučuje, aby rada předložila zastupitelstvu na jeho prosincovou schůzi návrh na 

udělení následujících pamětních listů: 

 Z. H.: za dlouholetou obětavou práci pro bludovský fotbal 

 L. H.: za dlouholetou obětavou práci pro bludovský fotbal 

 J. K.: za dlouholetou obětavou práci s hasičskou mládeží 

 V. S.: za dlouholetou obětavou práci pro bludovské hasiče 

 M. H. (z Chromče): za dlouholetou obětavou práci pro bludovský stolní tenis 

 Z. E.: za dlouholetou obětavou práci pro bludovský stolní tenis 

 F. K.: za dlouholetou obětavou práci pro bludovský tenis 

 L. K.: za dlouholetou obětavou práci pro bludovský tenis 

 

Komise doporučuje, aby předání pamětních listů proběhlo slavnostním způsobem 

v průběhu obecního plesu 2020. 

 

3. Různé 

 Komise vysoce oceňuje opravu omítek v sokolovně. 

 Doporučuje, aby u nové lavice a stolu naproti cukrárně u zámku byla zřízena 

informační tabule s mapou, kde lze v Bludově co najít. 

 Upozorňuje, že nové cedulky rodáků na novém stole naproti cukrárně u zámku již po 

několika týdnech vypadají zašle a neudržovaně. Doporučuje je vyměnit za jiný, 

výrazně odolnější materiál. 
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 Doporučuje, aby v rámci obecního rozpočtu na rok 2020 byly vyhrazeny prostředky 

na výraznější rozšíření workoutového hřiště u zámku – inspiraci lze hledat na novém 

hřišti v Sudkově či v Rapotíně. 

 

Zapsal: Stanislav Balík 


